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Locatie: 52.0052053, 4.374937 

Aanwezigen 

VGSR: am. Oldenburger, am. Kabboord, ama Van Harten, ama Platteeuw, am. Joosse, am. Beekman 

VGSD: am. Treurniet, am. De Pooter, am. Koppelaar, am. Wisse, am. Groen sr., am. Groen jr., am. 

Van der Eijk, ama Jongeneel, am. De Jong, am. Van der Ploeg jr., am. Aartsen 

VGSW: am. Veen 

GSV: afwezig 

VGST: ama Van der Veen, am. Dreschler, am. Middag 

VGSL ‘Franciscus Gomarus’: ama Mewe, am. Brakshoofden, ama Mul 

VGSU ‘Ultrajectum’: am. Zwikstra, ama De Vries 

VGSN “Thesaurum Quaeritans”: am. Van der Mark, ama Van den Berge 

CSV Betula pubescens: ama Van der Haar, am. Antuma 

CHBOV Pro Deo: afwezig 

GHBOV It Bernlef Ielde: am. Zandinga, ama Wijnholt, ama Klok, ama Hendriks 

CHBOSV Absens Carens: afwezig 

GHBOV Vis Vitalis: am. Bouwman, ama Oosterink, ama Dam  

 

Dagelijks Bestuur: am. Harmsen, am. De Jong, am. Van Wolfswinkel, am. Boers, ama Van Dalen 
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1. Opening 

 

Meneer de voorzitter opent de tweede contactvergadering van Dagelijks Bestuur Harmsen om 12:25. 

Vervolgens leest hij psalm 56 uit de NBV21 en gaat hij voor in gebed. 

2. Agenda  

 

Meneer de voorzitter stelt de agenda voor. Er is een wijziging ten opzichte van het convocaat. Het 

puntje ‘IFES’ is een stukje naar voren gehaald. De agenda wordt vastgesteld en zal uit de notulen 

blijken.  

3. Notulen  

 

Er zijn een aantal wijzigingen aangedragen voor de notulen van de tweede contactvergadering. ‘Ama 

Welleweerd’ zal gewijzigd worden in ‘am. Welleweerd.’ Er zal een duidelijkere toelichting komen 

van de opbouw van de notulen bij het puntje ‘agenda’. Tot slot zal er een aantal woorden en 

zinsconstructies vanwege de spelling gewijzigd worden: herrinnert, consumpties, Rotterdam en 

Gouda, Kerkdiensgemist, bestuur Groen, loodjes en een vereniging bij de lootjes. Alle andere 

verzoeken van amice Middag worden afgewezen.  

 

De notulen van de contactvergadering op 22-11-2024 worden, met beloofde wijzigingen, vastgesteld.   

4. Verenigingsrondje  

 

Amica Van Harten vertelt dat het goed gaat met de VGSR en dat de vereniging druk bezig is met het 

organiseren van het PaCo. De dominee van de NGK Delfshaven is kort geleden langsgekomen op de 

sociëteit en helaas is er een eerstejaars weggegaan bij de vereniging.  

 

Dan is de beurt aan de vereniging, waar we tijdens deze contactvergadering te gast zijn. Het bestuur 

van amice Groen is bezig met de commissiedruk binnen de vereniging. De Duften hebben erg veel zin 

in hun amicaal feest en de Dies Natalis. Het kaartje van de Dies is erg goedkoop uitgevallen, doordat 

er veel is ingezet op sponsering en nog andere keuzes die gemaakt zijn bij het organiseren. Amice 

Groen krijgt tot slot nog ingefluisterd dat de mannen binnen de vereniging nog op zoek zijn naar dates 

voor de Dies.  

 

Volgens amice Veen gaat het ook goed met de VGSW. Ze hebben een enthousiaste sjaars en er is 

gebrast bij de VGST. Helaas is er wel slechts één krat buitgemaakt.  

 

De GSV is helaas niet aanwezig en daarom introduceert amice Joosse ‘WWJD’, wat betekent ‘What 

would Jesse do?’. Amice Joosse mag hierna namens de GSV vragen beantwoorden en laat weten dat 

de vereniging vanaf nu de GSVG genoemd wordt.  

 

De VGST is er nog niet en daarom is de VGSL aan de beurt. Amica Mul vertelt dat er een weekend 

aan zit te komen met de tukkers, dat er een sjaars weggaat en dat de vereniging de statuten heeft 

gewijzigd. De VGSL is een formele vereniging geworden en dit roept bij de vergadering vragen op 
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over de anciëniteit binnen VGS-Nederland. Amica Mul zegt dat er niks is veranderd, want het gaat 

niet om een heroprichting, maar om een voortzetting in een andere rechtspersoon.  

 

Het bestuur van de vereniging uit 030 is niet aanwezig, want ze zijn op vakantie vanwege sine regno. 

Bestuur van Dijk heeft de vereniging overgenomen en meneer de adjunct-intern vindt het lafjes dat ze 

niet naar de vergadering zijn gekomen namens Bestuur Broekhuizen. Het gaat verder goed met de 

eerstejaars van de vereniging en het winterweekend was erg gezellig. Ook is het datalek, waar de 

vereniging last van heeft gehad, goed opgelost en is ook deze vereniging bezig met een 

statutenwijziging. 

 

De VGSN-TQ heeft een toerustingsweekend gehad en het bestuur is bezig met de ledenvergadering 

van volgende week. Verder is de vereniging vooral druk bezig met de lustrumweek die eraan komt. 

Tot slot spreekt amice Van der Mark zijn blijdschap uit over het feit dat de eerstejaars wél lid blijven 

bij zijn vereniging.  

 

Op twee verenigingen na komt Betula Pubescens met het hoogste percentage naar het PaCo. Het gaat 

goed met de vereniging en er is binnenkort een cantus. Ook heeft een nieuw lid zich aangesloten bij 

de vereniging.  

 

Amica Wijnholt vertelt dat het bij It Bernlef Ielde niet anders is. Het gaat namelijk ook goed met deze 

vereniging. Er zijn nogsteeds twaalf eerstejaars, de derde ledenvergadering, waarin namen worden 

aangedragen voor het nieuwe bestuur, is geweest en binnenkort organiseert de vereniging een dienst 

in Leeuwarden. Amica Wijnholt laat weten dat iedereeen van de contactvergadering van harte welkom 

is.  

 

Vis Vitalis heeft een amicaal feest gehad en, afgezien van de Rotterdammers en de Duften, was de 

opkomst vanuit VGS-Nederland erg matig. De vereniging is in Tsjechië geweest en dit was erg 

gezellig. Tot slot is Vis teleurgesteld in AC, want zij hebben hun amicaal feest helemaal niet gedeeld 

met de vereniging.  

 

Inmiddels is de VGST ook gearriveerd. De vereniging gaat een na-novitiaat organiseren om niet 

verder te krimpen. De leden van de vereniging hebben het naar hun zin en het loopt allemaal wel 

lekker. Er wordt uitgekeken naar het amicaal weekend.  

5. IFES  

 

Amica Borreman-van Hemmen en amice Griffioen geven een presentatie over IFES en gaan een 

gesprek op de contactvergadering aan met de verenigingen over de redenen om wel of geen lid te 

worden van IFES. Er vindt een gesprek plaats tussen de IFES-medewerkers en de CV over de 

waardevolle toevoeging vanuit IFES, maar ook de keerzijde. De redenen om niet onderdeel uit te 

maken van IFES hebben te maken met geld en onbekendheid. Er zijn vragen rondom de kosten en er 

wordt duidelijk dat het een donatie is. Deze donatie is bij de belasting aftrekbaar. In de bijlagen van 

de mail is de presentatie te vinden, waarin alle informatie over IFES staat. Amice Beekman laat tot 

slot weten dat hij bij Efes is geweest.  

 

De vergadering wordt om 14:48 uur geschorst. 

De vergadering wordt om 15:05 uur geopend 
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6. Mededelingen Dagelijks Bestuur  

 

Meneer de voorzitter vertelt dat de contactvergadering tijdens het PaCo gewoon op de 

woensdagavond zal plaatsvinden en dat we naar de PKN in Lichtenvoorde gaan. De woensdagavond 

komt beter uit voor de PaCo-commissies in verband met het klaarzetten en opbouwen van het 

congres.  

 

Amice Koppelaar vraagt zich af of oude besturen bij het bespreken van de evaluatie van het aspirant-

lidmaatschaptraject kunnen zijn. Volgens amice Kabboord is dit niet mogelijk vanwege een maximaal 

aantal slaapplekken dat al bijna bereikt is. Verder wil amice Middag weten wat de redenen zijn voor 

de keuze om de begroting van het PaasCongres van 2026 nu niet te bespreken. ‘Er zijn geen 

alarmbellen en het leek het Dagelijks Bestuur onnodig om dit te doen’, aldus meneer de 

penningmeester. Er wordt nog geopperd om de begroting alsnog te bespreken bij het puntje 

‘W.v.t.t.k.’, maar dit is volgens het huishoudelijk regelement niet mogelijk.  

 

De leiding over de contactvergadering wordt overgedragen aan meneer de adjunct-intern.  

 

Meneer de voorzitter is in gesprek gegaan met Via Fidei en naar aanleiding van dit gesprek heeft het 

Dagelijks Bestuur besloten om ze nog één keer welkom te heten op het PaCo. Dit is inclusief de 

toezegging vanuit het bestuur van Via Fidei om serieus in gesprek te gaan met de vereniging over het 

eventuele toetreden tot VGS-Nederland.  

 

Vanuit de contactvergadering komen er vervolgens verschillende geluiden. Aan de ene kant is het 

oneerlijk tegenover bijvorbeeld GSV dat Via Fidei mag komen, aangezien er geen PaCo-tientje is 

betaald. Meneer de voorzitter laat weten dat hij dit tientje bovenop de prijs zal gooien voor eventuele 

gangers vanuit Via Fidei. Ook vinden amice Kabboord en amica Platteeuw het vreemd om het PaCo 

te gebruiken als een kijkavond voor potentiële nieuwe lidverenigingen. Aan de andere kant vindt 

amica Oosterink het wel een goed moment om ze te ontmoeten en zijn de amici Koppelaar en Wisse 

blij dat het balletje is gaan rollen bij Via Fidei. Zij vinden dat het juist geen goed idee is om de deur 

voor ze dicht te gooien en zijn te spreken over de aanpak van het Dagelijks Bestuur. Via Fidei blijft 

uitgenodigd.  

 

Vervolgens dient amice Groen sr. een motie in over het gebruiken van de hamer van zijn vereniging. 

Hij wil graag dat meneer de voorzitter een stoot krijgt met het corpus virtutis ad vis facti. Amice 

Oldenburger ziet dit ook graag gebeuren bij meneer de secretaris. De motie wordt met de beloofde 

wijziging van het toevoegen van meneer de sercretaris per acclamatie aangenomen. Direct hierna 

vindt de uitvoering van de motie plaats.  

 

De leiding over de contactvergadering wordt overgedragen aan meneer de voorzitter.  

 

Meneer de secretaris doet zijn mededelingen. Hij vertelt dat het DB-uitje op 8 maart zal zijn en dat we 

binnenkort het geld van Kerkdienstgemist kunnen verwachten. Tot slot wordt de brief van Ichthus-

landelijk voorgelezen. De vergadering vindt de brief een slappe hap en geeft wat ideeën voor een brief 

terug. Meneer de secretaris zal hiermee aan de slag gaan.  
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Meneer de adjunct-intern vertelt dat de tien geboden op de de volgende vergadering aan de orde 

komen en dat het Dagelijks Bestuur bezig is met het maken van sleutelkoorden met GSV. Amica 

Mewe vraagt zich af hoe ervoor gezorgd wordt dat de sleutelkoorden bij de juiste personen terecht 

komen en niet bij leden van VGS-Nederland. Hier zal meneer de adjunct-intern op toezien. Hij zal er 

ook op letten dat de overige 52 sleutelkoorden niet alsnog bij leden terecht komen, maar dat deze 

bewaard worden voor volgend jaar.  

 

Mevrouw de adjunct-extern deelt mee dat we dit jaar niet bij opwekking adverteren, want dit kost 500 

euro en dat vindt het Dagelijks Bestuur te duur. 

7. Bestuursevaluatie  

 

De leiding over de contactvergadering wordt overgedragen aan meneer de adjunct-intern.  

 

Meneer de voorzitter neemt eerst het algemene gedeelte van de evaluatie door. Het bestuur wordt 

veelal betrokken, enthousiast, gestructureerd en benaderbaar genoemd. Ook komen we ervaren over 

en geven we goed leiding. Qua communicatie loopt het ook erg goed. De communicatie is duidelijk 

en snel wat ons bereikbaar en benaderbaar maakt. Enige puntje is dat de notulen wat sneller op de 

drive beschikbaar moeten komen. De contactvergaderingen zijn op tijd klaar en er wordt gewaardeerd 

dat er ruimte is voor studentikoziteit. Aan de andere kant mag de verwarming het wel vaker doen op 

de locaties van de vergaderingen en is het alcoholbeleid niet sterk. Meneer de voorzitter bedankt voor 

het leuke woordgrapje. 

 

Hierna vertelt meneer de voorzitter over zijn persoonlijke evaluatie. Hij heeft te horen gekregen dat 

hij de vergaderingen goed leidt en zelfverzekerd en capabel overkomt. Men vindt het goed dat hij bij 

zijn eigen standpunten blijft en krachtig overkomt. Ook komt zijn enthousiasme, gedrevenheid en 

duidelijke communicatie terug in de enquête. Meneer de voorzitter heeft zeer goede cijfers gekregen, 

maar hij kreeg ook een vier. De reden voor dit lage cijfer was zijn aanwezigheid. Hij vertelt dat hij bij 

tien constitutieborrels is geweest en drie dies. Soms is hij niet aanwezig vanwege zijn taak als 

kringleider. Het Dagelijks Bestuur is verder op alle CoBo’s vertegenwoordigd geweest dus misschien 

is degenen die deze feedback gaf meneer de voorzitter toevallig een aantal keer misgelopen. Gezien 

het voorgenoemde laat meneer de voorzitter daarom weten dat hij niets zal doen met deze feedback.  

 

Amice Van der vecht zegt dat meneer de voorzitter zich niet moet laten kisten, maar hij zou het wel 

op prijs stellen als hij daadwerkelijk het woord krijgt.  

 

De leiding over de contactvergadering wordt overgedragen aan meneer de voorzitter.  

 

Meneer de secretaris heeft in zijn evaluatie te horen gekregen dat hij snel reageert, dat hij enthousiast 

en creatief is, dat de stukken duidelijk en compleet zijn en dat hij goed benaderbaar is. Wel zouden 

verenigingen graag consistentie zien in de aanspreekvormen. Ook kreeg hij terug van de besturen dat 

hij zich niet meer moet verslapen en dat men wacht op de brief van januari. Meneer de secretaris geeft 

aan dat deze eraan komt. Tot slot legt hij uit hoe het kan dat iemand met de doopnaam ‘Gijsbert 

Theodoor’, ‘Berry’ als roepnaam heeft.  
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Meneer de penningmeester is flux in het handelen en reageren en weet wat hij doet. Men waardeert 

dat hij veel aanwezig is, ondanks zijn tweede bestuursjaar, en hij wordt bestempeld als enthousiast. 

Ook vinden de besturen het goed dat hij de contactvergadering serieus neemt en dat hij naar meningen 

vraagt op de mail. Echter, meneer de penningmeester kan zich ook verbeteren op punten. Intime 

Wilders en onvoorziene kosten worden dit jaar namelijk gemist en hij zou wat meer haar kunnen laten 

groeien. Ook zou het goed zijn als hij beter wordt in ‘toepen’. Naar aanleiding van de vraag van amice 

Koppelaar vertelt meneer de penningmeester nog dat het goed gaat met zijn studie en dat hij bezig is 

met een pre-premaster econometrie.  

 

Meneer de adjunct-intern is volgens de besturen amicaal en hij kan goed communiceren. Ook werd hij 

omschreven als ‘politiek correct en erg gevat’ en dit vindt meneer de adjunct-intern leuk om te horen. 

Natuurlijk zijn er ook verbeterpunten. Meneer de adjunct geeft aan dat hij strenger mag zijn bij de 

herrinneringen, hij meer ideeën mag initiëren over promotie en hij de overnames op de Instagram 

beter in de gaten moet houden. Tot slot mag hij ook meer glimlachen achter de bestuurstafel en lijkt 

het bestuurders verstandig als hij minder port drinkt. Meneer de adjunct-intern bedankt voor de 

terugkoppeling en geeft aan dat hij ermee aan de slag gaat.  

 

Mevrouw de adjunct-extern doet als laatste haar evaluatie. Ze geeft aan dat ze volgens bestuurders 

haar taken goed doet, ze toegankelijk, enthousiast en sociaal is en dat men positief is over de 

uitbreiding van het scholenbestand. Echter, men was niet te spreken over de middelvinger op de insta 

van het Dagelijks Bestuur. Mevrouw de adjunct-extern geeft aan dat dit account niet openbaar is en 

alleen door bestuurders wordt gevolgd. Hierdoor heeft het geen schade opgeleverd.  

 

De vergadering wordt om 16:14 uur geschorst. 

8. Promotie-update  

 

De vergadering wordt om 16:37 uur geopend. 

 

Er is sinds de vorige CV helaas niet gepromoot op scholen. Er was een plan om te promoten op 

Greijdanus Meppel, maar door de matige assertiviteit vanuit de lidverenigingen is hier niks van 

terecht gekomen. Gelukkig geeft de school een tweede kans en staan er de komende tijd nog vier 

andere scholen op de planning. Meneer de adjunct-intern roept bestuurders op om te controleren of de 

berichtjes aangaande promotie goed worden doorgezet, want zonder promotende leden komt er van 

promotie niks terecht.  

 

Verder is er de afgelopen tijd flink wat content geplaatst op de Instagram van VGS-Nederland en is de 

eerste overname van het verhaal alweer geweest. Het viel meneer de adjunct-intern op dat de reel van 

VGSL weinig bekeken werd en dit zou kunnen komen door de prominente aanwezigheid van alcohol. 

Hij roept de verenigingen op om bij het maken van videos hier op te letten. Meneer de adjunct-intern 

heeft verder nieuwe promotiegeboden opgesteld met GSV en zegt toe de opmerkingen over de 

jongerejaarsenquête mee te nemen in de overdracht naar de nieuwe adjuncten. Tot slot geeft meneer 

de adjunct-intern aan dat hij erg veel zin heeft in het PVT dat binnenkort zal plaatsvinden.  

 

 

 

 



                                                          Notulen CV II d.d. 07-02-2025 

 

Amica De Vries vraagt wat de stand van zaken is rondom PVT en hoe het ervoor staat met het 

koffiedrinken met promotiepraesides. Meneer de adjunct-intern zegt dat alles is geregeld en dat de 

aanwezigen verenigingen zijn gemaild. Het is hem helaas nog niet gelukt om met elke 

promotiepraeses af te spreken. Tot slot wil amice Buitenhuis weten of de nationale media al bereikt is 

en hoe het er voorstaat met het benaderen van de kerken. Mevrouw de adjunct-extern is hiermee 

bezig. De enquête voor de kerken is eruit en de nationale media moeten nog benaderd worden.  

9. Fiscaat  

 

Meneer de penningmeester licht de huidige stand van het fiscaat toe. Hij heeft het nieuwe 

promotiemateriaal en de eerste aanbetaling voor de statutenwijziging op de balans gezet. Daarnaast 

licht hij de openstaande debiteuren op. Deze bestaan uit de paco-site, dieskaartjes en drankjes van de 

CoBo van de VGST. Meneer de penningmeester geeft aan dat hij nog wacht op sponsoring die hij 

moet ontvangen. Vooral SuitYourself doet er zoals gebruikelijk lang over.Verder zijn de t-shirts 

volledig afgeschreven en is er een oneigenlijke betaling geweest voor een dispuut van de VGSR. 

 

Amice Van der Vecht vraagt zich af of er dubieuze debiteuren zijn en amice Kabboord wil graag meer 

uitleg over de oneigenlijke betaling. Meneer de penningmeester vertelt dat hij op weekend was met 

het dispuut en dat amica Platteeuw het allemaal heeft laten gebeuren. Er wordt wel gecompenseerd 

vanuit het dispuut voor de extra kosten die bij de transactie komen kijken. Verder is er geen 

voorziening nodig op dubieuze debiteuren vanwege het grote vertrouwen binnen VGS-Nederland.  

 

Amice Buitenhuis wil weten hoe het kan dat de getallen op de balans niet kloppen en of er nog 

voorraad ligt bij de verenigingen aan materialen voor promotie. Meneer de penningmeester zegt dat 

dit komt door de korting op de contributie en dat alle drie de getallen bij elkaar op het goede bedrag 

uitkomen. De voorraden gaat hij binnenkort tellen. Tot slot geeft meneer de penningmeester aan dat 

het verwachte resultaat hoog uit zal vallen. Hij roept de leden op om hem te mailen, mochten zij 

ideeën hebben voor wat er met dat geld kan worden gedaan. 
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10.  Motie Herkenbaar Rammen  

 

Amice Groen sr. ligt de motie toe. Het besluit van de motie is als volgt: ‘verzoekt het Dagelijks 

Bestuur om op het voorblad van het ramdocument de volgende zin toe te voegen: ‘Tijdens het 

rammen, brassen of ontvoeren bent u duidelijk herkenbaar als student en lid van een 

VGS-vereniging;’’. 

 

De contactvergadering vraagt zich af wat herkenbare kleding is. Amice Groen sr. vindt een jasje met 

een das en een verenigingstrui herkenbaar. Amice Buitenhuis laat weten dat men gewoon de banden 

moet opschorten als onherkenbare leden, danwel feuten, brassen, maar amice Groen sr. legt het liever 

vast. Amice Van der Vecht vindt het allemaal onzin, maar besluit vervolgens om weg te gaan, omdat 

het hem gewoon niet boeit.  

 

 
Motie Herkenbaar Rammen 

 

Voor: 5 (vijf) 

Tegen: 3 (drie) 

Blanco: 0 (nul)  

 

Met vijf (5) stemmen voor, drie (3) stemmen tegen en nul (0) stemmen blanco is de motie 

aangenomen. 

 

11.  W.v.t.t.k. 

 

Mevrouw de adjunct-extern vraagt de vergadering welk eiland een gereformeerde grondslag heeft. 

Het antwoord is ‘TenerIFES’. Amice Van der Vecht moet er om lachen. 

12.  Rondvraag 

 

Amice Veen vraag hoe het gaat met de vorming van het volgende Dagelijks Bestuur. Meneer de 

adjunct-intern zegt dat er 15 april een borrel is en dat we dan lekker gaan borrelen met 

geïnterreseerden. Amica Jongeneel laat weten dat volgende week woensdag het amicaal feest is, 

waarna amica Buitenhuis vraagt wat de vraag precies was van deze amica.  

 

Amice Van der Vecht is niet te spreken over de twintig pitchers die besteld zijn bij AC. Dit gebeurde 

vlak voor het moment dat het bier niet meer gratis was en dit vindt hij niet netjes. Meneer de adjunct-

intern laat weten dat het niet alleen Wageningen hier schuldig aan is en amice Joosse zegt dat het de 

Navigators waren uit Zwolle. Amice Van der Vecht uit dat hij graag wil dat er nagegaan wordt welke 

verenigingen dit waren en om hoeveel pitchers het ging.  
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13.  Sluiting  

 

Meneer de voorzitter sluit de contact vergadering af met gebed en bidt voor de CGK. 

 

De contactvergadering wordt gesloten om 17:27 uur.  

 

Voor u genotuleerd,  

 

G.T. de Jong 

h.t. secretaris der VGS-Nederland  


